
CURS 23/24

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA ACTA
Núm. 31

Assistents: Núria, Carles, Blanca, Pili, Xavi, Ricard, Anna, David, Lidia i Raquel Data: 17/06/2024
Hora: 21:45

COMISSIÓ/TEMA SITUACIÓ/ACORDS TASQUES RESPONSABLE

1 Aprovació de
l’acta anterior Repàs de les tasques pendents.

2 Comissió
Menjador

Quan falta tancar el mes de juny hi ha hagut uns ingressos aproximats de
6000 € en el servei de menjador. Aquests ingressos es destinen a pagar
despeses, reparacions i monitoratge extra. Aquest curs cal assumir 1700 €
amb aquests conceptes (entre ells hi ha el cost de la taula de ping-pong. Pam i
pipa ens farà arribar la factura). Els primers 1000 euros van a càrrec de pam i
pipa. La Cafi haurà d’assumir 700 €.
Pam i pipa farà l’ingrés de l’import de benefici un cop restades aquestes
despeses el mes de setembre. Ja que a hores d’ara estan pendents de rebre
del departmaent els diners de les beques.
Les hores perquè les monitores facin els informes les han pagat Pam i pipa a
part. El curs que ve aquesta despesa anirà impactada en el preu del menú.

S’explica la proposta que ha fet Pam i pipa sobre el pressupost pel curs que
ve. Acordem que ho passaran per escrit i ho tornem a parlar el dia vinent.

Enviar la proposta de Pam i
pipa pel curs que ve i el què
s’ha fet aquest curs.

Xavi

3 Reunió
CoDi i JuDi

El dia que hi ha més quòrum per fer la reunió és el dijous 27 a les 15 h.

A la reunió caldrà parlar on deixem les coses de la Cafi mentre estiguin pintant
la sala de la Cafi. Després es podrà tornar a deixar allà?

Es consensua que cal vetllar per tenir un espai on deixar les coses i puguin
estar segures. Sent coneixedors de la mancança d’espai a l’escola, podem
utilitzar un espai polivalent quan ens hàgim de reunir.

Cal comunicar la data a les
Codirectores Carles

Preparar graella d’ordre del
dia per la reunió amb les

Codis
Raquel



4 Comissió de
Mobilitat

Han començat les inscripcions pel curs que ve del servei d’acompanyament al
bus pel curs 2024-2025.

Hi ha bona valoració d’aquest curs i previsió de demanda pel curs que ve.

Des de l’ajuntament s’impulsa aquest servei i s’ha ampliat a altres escoles.
Podem pensar que donaran continuïtat al projecte per l’any 2025.

5 Comissió de
Festes

L’espectacle del Factor Í de l’acampada va ser molt divertit, hi va haver alta
participació dels infants, hi havia molta gent.

Amb la idea que les famílies col·laborin amb el seu temps i habilitats si els ve
de gust, però no hagin de posar material propi per la festa. A més material que
és necessari cada any. Es fa la proposta de comprar llums. Es calcula que
poden sortir per uns 300 €. També es proposa comprar algun cable de micro
per tenir-ne de recanvi. Cal valorar-ho des de la comissió.

Valorar compra de material
amb la comissió

Núria

Data pròxima reunió:


